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Mówi się - do trzech razy sztuka i to powiedzenie sprawdza się w przypadku naszej dzielnicy.
Nie udało się kilka lat temu, raz i drugi, udało się trzeci raz -  we wczorajszych wyborach
przekroczyliśmy magiczny próg 5 procent oddanych głosów. Tym samym mieszkańcy Siedlec
wybrali swoją Radę Osiedla. Frekwencja 9.88 nie zaspokaja może naszych ambicji, ale
najważniejsze, że poczyniliśmy pierwszy krok ku dzielnicy prawdziwie obywatelskiej.
Obdarzyliście nas sporym kredytem zaufania, a my obiecujemy wykonywać nasze obowiązki 
wsłuchując się zawsze w wasz głos - w zgodzie z naszym hasłem - Wy mówicie, my działamy.
Zamierzamy działać z pełnym zaangażowaniem. Kierujemy nasze serdeczne podziękowania do
wszystkich tych, którzy wzięli udział w niedzielnych wyborach, do wszystkich kandydatów, za
odważenie się na start, a tym samym dołożenie swojej cegiełki do ogólnego sukcesu Siedlec,
do mieszkańców i społeczników zaangażowanych w zbieranie podpisów i proboszczów
lokalnych parafii wspierających od samego początku projekt powołania rady. Bez waszego
wsparcia nie świętowalibyśmy teraz naszego wspólnego sukcesu. Gratulujemy również
kandydatom którzy uzyskali mandat radnego i liczymy na owocną współpracę. Przed naszą
dzielnicą duże wyzwania, ale też spora szansa. Zabieramy się do pracy już od dziś!
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